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NIEUWTJES
Wĳ zĳn op zoek naar nieuwe 
kantoorruimte.

Deze nieuwsbrief gaat naar 
alle bewoners van Servatius

We zĳn op zoek naar een 
poetsbedrĳf voor 2 uurtjes in 
de week.

Wĳ in het bestuur met 3 
mannen en 3 vrouwen zĳn.

Word lid van Servaassleutel

Wĳ aanwezig waren bĳ de 
oplevering van Blauwe Loper, Old 
Hickoryplein en Groene Loper.

SPELDJES 
REGEN

ERIK MANDERS 
STELT ZICH VOOR
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VAN BETROKKENHEID
NAAR MEER 
DRAADKRACHT

Beste leden/huurders,

Als deze tweede Nieuwsbrief bĳ u in de bus valt zitten we alweer in de laatste 
weken van 2023, het zĳn vooral weken van terugblikken, evalueren en afsluiten. 
Het lĳkt de laatste jaren een trend te zĳn om op allerlei gebied, aan het eind van 
het jaar, terug te blikken. Ook Servaassleutel ontkomt er niet aan, hoe begonnen 
we 2023 en waar staan we nu? Als ik door mĳn/onze agenda loop van de 
afgelopen maanden dan hebben wĳ een heel druk jaar achter de rug. Een jaar 
vol van ontwikkelingen, themabĳeenkomsten, vergaderingen op verschillende 
beleidsterreinen, prestatieafspraken, buurtbezoeken, gesprekken met leden/
huurders en ga zo maar door.

We zĳn in ons werk gegroeid, daarnaast kunnen we ook stellen dat geen enkel 
jaar hetzelfde is, ook niet voor Servaassleutel. Niet alles verliep volgens plan, 
sommige uitdagingen hebben we nog niet kunnen realiseren, soms moet je water 
bĳ de wĳn doen en de dingen wat meer tĳd geven om daarna weer vooruit te 
kĳken, met een schone lei te beginnen en nieuwe plannen te maken. 
De afgelopen periode heeft het algemeen bestuur hiervoor al de eerste stappen 
gezet en gezamenlĳke gesprekken gevoerd. Immers bĳ het besturen van een 
vereniging ligt ook de taak om met regelmaat bĳ zichzelf te rade te gaan en zich 
de vraag te stellen; wat gaat er goed en wat gaat er minder goed. Alles begint bĳ 
een kritische houding én de durf om zaken, die soms al jaren zo lopen, anders 
aan te pakken. De focus moet meer liggen op de gezamenlĳke opgave, elkaar 
scherp houden en realiseren wat we voor ogen hebben, van betrokkenheid naar 
meer daadkracht.

Waar gaan we komend jaar mee aan de slag, ik pak enkele belangrĳke 
onderwerpen uit ons lĳstje. Servaassleutel heeft een samenwerkingsovereenkomst 
met Servatius, hierin zĳn onderwerpen opgenomen waarover Servaassleutel en 
Servatius regelmatig overleg hebben. Veel van deze onderwerpen zĳn ook 
vastgelegd in de Woonwet, advies- zienswĳze en/of instemmingsrecht. 
Servaassleutel heeft afgelopen maanden gewerkt aan een nieuw concept 
Samenwerkingsovereenkomst en een strategie document en deze ter bespreking 
ingediend bĳ Servatius. Het gesprek hierover zal binnenkort plaatsvinden, in de 
volgende Nieuwsbrief meer informatie hierover. Naast deze belangrĳke 
documenten zullen wĳ komende maanden ook aandacht besteden aan onze 
verouderde Statuten en het Huishoudelĳk Reglement. Wĳ hopen dat we met deze 
upgrade de bouwstenen van onze vereniging voor de komende jaren weer op een 
goede balans hebben.

Wĳ geloven nog steeds in de kracht van de participatie samenleving, waarin 
iedereen kan meedoen. Het is naast kunnen en moeten, ook willen en meedoen. 
Participatie loopt als een rode draad door al onze werkzaamheden, op elk niveau.
We hebben veel waardering voor alle bewonersinitiatieven, bewonerscommissies, 
complexcommissies, bewonerskrachten en al die mensen die zich inzetten voor 
hun buurt, wĳk of complex. Participatie is vaak het antwoord op veel vragen, maar 
ondanks alle inzet blĳven op sommige onderdelen kansen liggen. Bĳ complexe 
opgaven, zoals verduurzaming en renovatie, gaat het hier en daar soms mis. De 
verbindende rol met de bewoners kan beter, bewoners willen dat Servatius meer in 
gesprek gaat met de huurders, meer achter de voordeur komt en meer luistert naar 
de wensen van bewoners. Wĳ zullen de ontvangen signalen en ons advies dan ook 
meenemen in het overleg met Servatius. 

Een laatste nadenkertje. Het klinkt zo eenvoudig en dat is het eigenlĳk ook. Hoe 
groter een vereniging is, hoe sterker zĳ is. Ook wĳ staan als Huurdersvereniging 
sterker als veel huurders van Servatius lid zĳn van onze vereniging. Je wordt 
serieuzer genomen naarmate je meer mensen vertegenwoordigt. Met andere 
woorden: hoe meer leden onze vereniging telt, hoe groter uw en onze stem is bĳ 
Servatius. Het lidmaatschap kost u slechts een euro per maand, lid worden kan via 
onze website onder blokje aanmelden, hier vindt u het aanmeldingsformulier. 
Aarzel niet en word lid. 

Tot slot. Hoe de wereld er straks voor iedereen ook gaat uitzien, hoe het met 
iedereen ook zal gaan, laten we gewoon naar elkaar blĳven omzien, verbonden 
blĳven en vooral vertrouwen hebben in de goede dingen van het leven. Namens 
het bestuur van Huurdersvereniging Servaassleutel, wens ik u allen hele fijne 
feestdagen en een voorspoedig 2024 toe.

Gea van Loo, voorzitter. 

HOE GROTER EEN 
VERENIGING IS, 

HOE STERKER ZIJ IS
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De 4e speld is voor Ben Groenveld. Op 
woensdag 29 maart hebben we een 
verrassingsbezoek gebracht aan Villa Aon d’n 
Diek in het Heugemerveld. Ben, voorzitter 
bewonerscommissie Heugemerveld en St 
Maartenspoort, zet zich al jaren in voor alle 
huurders in zĳn wĳk. Daarnaast organiseert hĳ in 
Villa Aon d’n Diek diverse wekelĳkse activiteiten 
voor de bewoners. Kortom Ben is een 
duizendpoot die terecht in aanmerking kwam 
voor het speldje.

De vĳfde speld is op 25 september uitgereikt 
aan Math Boers, die na ruim 20 jaar het 
voorzitterschap van bewonerscommissie 
Woldaal overdraagt aan Peter Diepenhorst. 
Samen met Math en enkele leden van de 
bewonerscommissie zĳn we even teruggegaan 
in de tĳd, een periode waarin we elkaar op 
diverse manieren hebben gezien en gesproken. 
De betrokkenheid van Math bĳ de wĳk, de 
huurders van Servatius maar ook binnen zĳn 
wooncomplex is altĳd heel groot geweest. Korte 
lĳnen, een luisterend oor, een goed gesprek en 
daadkrachtig optreden lopen als rode draad 
door de jaren heen. Math was er altĳd voor 
iedereen, heeft het voorzitterschap met plezier 
ingevuld, maar geeft ook aan nu wat meer tĳd 
voor zichzelf te willen hebben en dat gunnen wĳ 
hem van harte. Dankjewel Math. 

Wilt u iemand opgeven om ook een speldje te 
kunnen geven, is deze persoon een enorme 
toevoeging voor de buurt en is niets hem/haar 
te veel. Stuur dan een mail naar 
info@servaassleutel.nl met als onderwerp 
Servaassleutelspeld en meld diegene aan en 
wie weet zetten we hem/haar in het zonnetje.

Het 3e speldje is gegeven aan Jean Herben, 
Jean is voormalig voorzitter 
bewonerscommissie Heugem en na meer dan 
40 jaar is hĳ gestopt. Jean heeft zich altĳd 
ingezet voor de buurt. Overal waar hĳ kon 
helpen was hĳ te vinden. Niets is teveel als het 
maar voor de buurt was. Hĳ is lid geweest van 
de ledenraad, wĳkteam en buurtplatform. Dank 
je wel Jean.

Speciaal om onze ere-leden te bedanken hebben wĳ een Servaassleutelspeld laten 
maken. De eerste speld hebben wĳ uitgereikt aan Gert Weenink (oud directeur Servatius) 
en natuurlĳk was het voor ons een logisch besluit dat Mia de 2e zou krĳgen. Sinds de 
oprichting in 1994 van Huurdersvereninging Servaasleutel en de invulling voor de 
ledenraad is Mia Martens een drĳvende advieskracht geweest voor het Algemeen 
Bestuur. Vanaf dag 1 vulde zĳ haar taak als ledenraadslid met veel enthousiasme en 
passie in, kritisch en opbouwend. Het belang van de huurders stond en staat nog 
steeds voorop. Voor haar jarenlange inzet, haar trouwe lidmaatschap van 
Servaassleutel, inbreng in de ledenraad en vanwege haar 80ste verjaardag hebben wĳ 
Mia in de ledenraadvergadering in het zonnetje gezet.
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WOONBOND
Woonbond, de stem voor huurders én woningzoekenden
Nieuwe consulent Erik Manders stelt zich aan u voor

Beste huurder van Servatius. Het bestuur van Servaassleutel heeft mĳ gevraagd 
om mĳ aan jullie voor te stellen. Ik ben namelĳk de opvolger van Jos Aal bĳ de 
Woonbond. Volkshuisvesting heeft al ruim twintig jaar mĳn interesse. Geweldig 
dat ik deze interesse sinds 1 maart ook beroepsmatig als Consulent en Adviseur 
bĳ de Woonbond mag inzetten voor alle huurders, huurdersorganisaties en 
bewonerscommissies in Limburg en Zuidoost-Brabant. Waarom? Lees het 
hieronder:

Als ‘Venlose jong’ ontdekte ik op mĳn 18e dat Venlo in 1903 de eerste 
Nederlandse stad was waar onteigening in het belang van de volkshuisvesting 
werd ingezet en dat Venlo ook als eerste stad de sloop van krotwoningen en de 
bouw van gezonde en betaalbare ‘werkmanshuizen’ realiseerde. Dit gebeurde 
dankzĳ toenmalig burgemeester en apotheker van Rĳn en de Woningwet uit 
1901. Huizen waren toen, ook in Maastricht en zeker die van de armen, vochtig 
en tochtig. Tuberculose en andere ziektes sloegen er wild om zich heen. De 
gemiddelde levensverwachting was mede daardoor laag. Dat veranderde dankzĳ 
de mogelĳkheden die de Woningwet gemeenten bood. Wonen gaat dus sinds 
toen niet alleen over verblĳven en overnachten, maar ook over gezondheid en 
welzĳn voor jezelf, je gezin en je leefomgeving. Zeker in de jaren 20’ en 30’ en na 
de Tweede Wereldoorlog zĳn er miljoenen wĳken en sociale huurwoningen 
gebouwd vanuit die gedachte.

Daar komt nu een nieuwe opgave bĳ, namelĳk die van verduurzaming: goed 
geïsoleerde woningen met een laag energieverbruik. Woningcorporaties 
waaronder Servatius moeten vóór 1 januari 2028 alle slechte energielabels (E, F 
en G) hebben verbeterd naar minimaal D, maar bĳ voorkeur natuurlĳk A. De 
Woonbond heeft landelĳk afgedwongen dat u hiervoor geen extra kosten betaald 
en ook Servatius u daarvoor dus geen huurverhoging mag vragen. Er is een 
grote inhaalslag te maken. In Maastricht hebben nog veel huurwoningen een 
slecht energielabel. Vaak betreffen het monumentale panden of complete wĳken, 
zoals de monumentale wĳk Ravelĳn waar ik onlangs kennis maakte met de 
actieve bewonersvereniging. Samen met de bewoners moet Servatius nu 
bekĳken hoe de woningen verduurzaamd kunnen worden. Als Woonbond-
consulent adviseer ik hen hierbĳ. Een mooie klus!

Daarnaast is er voor Servatius, de andere Maastrichtse woningcorporaties en 
de gemeente nog een andere zware opgave. Namelĳk het oplossen van de 
woningnood. In de Limburgse Woondeal is afgesproken dat er tot 2026 een 
kleine 4000 betaalbare woningen netto bĳ moeten komen. Met de huidige 
stikstofcrisis en de oplopende kosten van bouwmateriaal is dat geen 
eenvoudige opgave. Maar wel een noodzakelĳke voor alle woningzoekenden. 
Gelukkig denkt Servaassleutel hierover mee en houden wĳ ook als 
Woonbond een vinger aan de pols.

Servaassleutel is als jullie huurdersorganisatie een trouw lid van de 
Woonbond. Ook de komende jaren mogen zĳ rekenen op een goede 
begeleiding en ondersteuning. Ik kĳk er naar uit om samen met het bestuur, 
en met u als huurder, daar verder kleur en inhoud aan het geven. 
Graag dus tot ziens in Mestreech!

Met hartelĳke groet,

Erik Manders
Consulent en Adviseur voor Limburg

BEGELEIDING EN 
ONDERSTEUNING



Om vocht en schimmel in uw huis te voorkomen, is het belangrĳk om het 
vochtgehalte op peil te houden. Dit kan worden bereikt door goed te ventileren 
en om te zorgen voor voldoende luchtstroom. Als u huis niet goed geïsoleerd is, 
kan dit ook een bron van vochtproblemen zĳn. In dat geval kan het isoleren van 
uw huis helpen om vocht buiten te houden.

Als u schimmel in huis heeft, kunt u dit natuurlĳk zelf proberen weg te halen met 
behulp van schimmelverwĳderingsproducten die in de meeste doe-het-zelfzaken 
verkrĳgbaar zĳn. Het is echter belangrĳk om beschermende kleding en een 
masker te dragen om te voorkomen dat u de schimmel inademt. Je kan ook een 
melding maken bĳ de bouwvereniging en dan komen ze langs om het op te 
lossen.

Kortom, vocht en schimmel in huizen zĳn een veelvoorkomend probleem, vooral 
na een natte winter. Het is belangrĳk om snel actie te ondernemen om 
schimmelgroei te voorkomen en gezondheid van uw huis en uw gezin te 
beschermen.

Maak het gezellig in huis.

Groet Kim (bestuurslid Servaassleutel)
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EEN EXTRA

ZET EEN 
RAAM OPEN

FUNCTIE BINNEN
SERVAASSLEUTEL

INTERVIEW VOCHT EN
SCHIMMELBESTUURSLID

MONIQUE MARTENS Nu de zon weer sneller plaats maakt voor de maan, en je sneller een kaarsje 
binnen aansteekt is het weer tĳd om het binnen gezellig te maken, zie ik ook dat 
er toch weer geverfd moet worden binnen. De schimmel van vorige winter is wel 
verwĳderd maar je ziet nog wel dat er een grĳze gloed op de witte muren zit. 
Vooral achter de gordĳnen is het goed te zien. Dus het gezellig maken van de 
woning wordt meteen gecombineerd met het verven van de muren.

Vorige winter was ongewoon nat en veel huizen hebben hierdoor te maken 
gehad met vochtproblemen. Dit kan leiden tot de groei van schimmel in het huis, 
wat niet alleen onaangenaam ruikt, maar ook schadelĳk kan zĳn voor de 
gezondheid.

Schimmel groeit goed in vochtige omgevingen, en huizen die niet goed 
geventileerd zĳn, zĳn hier extra vatbaar voor. Als u schimmel in uw huis heeft 
opgemerkt, is het belangrĳk om dit zo snel mogelĳk aan de pakken. De schimmel 
kan zich snel verspreiden en kan allergische reacties veroorzaken, vooral bĳ 
mensen met astma of allergieën.

Stel je eens voor:
Ik ben geboren in Valkenburg en heb daarna vanwege de studie Culturele Antropologie lang 
in Nĳmegen gewoond. In 1995 ben ik in Maastricht gaan wonen en sinds 2017 woon ik in 
Limmel. Ik heb 1 dochter.

Hoe kom je bĳ Servatius terecht?
In 2019 heb ik gesolliciteerd naar de functie van secretarieel medewerker en ik ben gelukkig 
dus aangenomen.

Wat doe je binnen Servaassleutel?
Sinds januari dit jaar ben ik ook ambtelĳk secretaris, dus dan hou ik me naast de 
administratie ook meer met de inhoud bezig.

Wat wil je bereiken binnen je functie bĳ Servaassleutel?
Ik hoop mĳn steentje bĳ te kunnen dragen aan het behartigen van de belangen van de 
huurders van Servatius.

Doel voor 2024?
Meer contact met de huurders en meer leden voor de Servaassleutel.

We zĳn altĳd op zoek naar nieuwe leden.
Mocht je interesse hebben of gewoon eens
willen kĳken naar de mogelĳkheden onder
het genot van een kop koffie ben je welkom
op ons kantoor. Boven winkelcentrum
Brusselsepoort. Wel op afspraak.

Huurdersvereniging Servaassleutel
Mercatorplein 11a
6216 CJ Maastricht
info@servaassleutel.nl
043 - 326 16 63
bereikbaar op maandag, woensdag en
vrĳdagochtend van 10.00 - 12.00 uur.
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OP PAD MET
PETER EN YAD
Een nieuwe rubriek in de nieuwsbrief. Peter en Yad (beide bestuursleden bĳ 
Servaassleutel) gaan vaak bepakt en bezakt met de tassen van 
Servaassleutel om te kĳken in de wĳken van Servatius. Samen praten ze 
met de bewoners- en complexcommissies. Hierbĳ een kleine samenvatting  
van afgelopen jaar.

Veliahof
Op maandag 3 april 2023 waren Yad en Peter op 
uitnodiging van Servatius gaan kĳken naar de 
galerĳwoningen aan de Veliahof (Daalhof) Hier kregen 
ze een rondleiding en een update over de renovatie.

Servatius wil alle galerĳwoningen aan de Veliahof 
opknappen. Het gaat om in totaal 178 woningen. 
Gedurende dit verduurzamingsproject worden de 
woningen comfortabeler, veiliger en energiezuiniger 
gemaakt.

Renovatie update
Op woensdag 1 november 2023 waren Yad en Peter 
nogmaals bĳ Veliahof. Volgens de pklanning worden 
de laatste gevelplaaten geplaatst. De heren gaan nog 
een keer terug als de entree onder handen wordt 
genomen.

Op zaterdag 8 juli hebben Peter (bestuurslid Servaassleutel) 
en Math (bewonerscommissie Wĳckerpoort) goodiebags 
aangeboden aan de nieuwe bewoners van het 
nieuwsbouwcomplex aan de Groene Loper. Hierin zitten o.a. 
Leuke gadgets van Servaassleutel.

Feestje Cabergerhof - Caberg. Op zaterdag 17 juni 
2023 hebben BC Caberg en hun vrĳwilligers weer een 
leuk feestje georganiseerd voor de huurders van 
Servatius.

29 augustus 2023 was Peter aanwezig bĳ de start van de 
nieuwbouw aan de Tillystraat in Witte Vrouwenveld.

Op dinsdag 18 juni zĳn we namens Servaassleutel bĳ de 
servicedag geweest op de Blauwe loper. Dit samen met 
Servatius, bewonerscommisie en Van Wĳnen.



Wil je ons iets vertellen, of iets mededelen, of heb je iets leuks om te
benoemen in deze nieuwsbrief. mail dan naar info@servaassleutel.nl of
schrĳf een brief en stuur hem ons naar: Huurdersvereniging Servaassleutel -
t.a.v. De Nieuwsbrief - Mercatorplein 11a - 6216 CJ Maastricht.

fijne
kerstdagen

en een

gelukkig 
nieuwjaar


